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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Mager Andrea, tárca nélküli miniszter (nemzeti 
vagyon kezeléséért felelős) 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tervez az MNV Zrt. a hármashatárhegyi vitorlázó 
repülőtér területével?" 

Tisztelt miniszter asszony!

Szeptember 18-án került vissza állami kezelésbe a hármashatárhegyi vitorlázó repülőtér területe, 
miután az MNV Zrt. felmondta a Műegyetemi Sportrepülő Egyesület vagyonkezelői jogát biztosító 
szerződést.

Az elmúlt napokban komoly aggodalmak merültek fel a budaiak kedvelt kiránduló-, kutyasétáltató-,
kocogó-, bringás, vitorlázórepülő- és siklóernyős helyének sorsával kapcsolatban, ahol az elmúlt két
évben az Egyesületnek köszönhetően ismét pezsgő sportélet alakult ki anélkül, hogy a reptér többi 
használójának érdekei sérültek volna. Sőt, a csendesen suhanó repülők látványosságot és az 
érdeklődöknek is repülési lehetőséget jelentenek, az egyesület pedig közösségi eseményekkel 
gazdagítja a kerületiek életét.

 

Miniszter asszony!

Mi indokolta a Műegyetemi Sportrepülő Egyesület vagyonkezelői jogát biztosító szerződés 
felmondását?

Mit tervez az MNV Zrt. a hármashatárhegyi vitorlázó repülőtér területével?

Lehet ott a jövőben is vitorlázó repülést folytatni, a mostanihoz hasonló feltételek mellett?

Garantálni tudja, hogy a repülőtér változatlan formában megmarad zöldterületnek?



 
 

Várom válaszát!
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